Niagara College 尼亞加拉學院

• School Overview 學校概況

Niagara College offers more than 130 innovative programs between their state-of-the-art campuses in Welland and Niagara-on-the-Lake. Together their campuses provide unique living laboratories and top-notch facilities that deliver hands-on applied learning opportunities; world-class applied research; and smaller class sizes in an intimate and friendly environment.

尼亞加拉學院在其位於韋蘭德與濱湖小鎮之間的學區提供 **130** 多項創新的課程。他們的校園共同提供了獨特的生活實驗室和一流的設施,提供動手應用學習的機會;世界一流的應用研究;在親切友善的環境中安排小班授課

At Niagara College, more than 10,500 full-time students' study in over 130 diploma, graduate certificate, apprenticeship and bachelor's degree programs. They also welcome more than 3,000 Part-Time Studies registrants each year, who study in 600+ credit, vocational and general interest programs. Programs that provide real-world experience are taught by passionate faculty committed to student success, resulting in a truly one-of-a-kind educational experience.

在尼亞加拉學院,超過 10,500 名全日制學生學習 130 多個文憑,研究生證書,學徒制和學士學位課程。每年還歡迎 3,000 多名兼職學生,學習 600 多個學分,職業和一般課程。由致力於學生成功的教授團隊,提供真實世界體驗課程和獨一無二的教育體驗

Programs 課程

Top Undergraduate Disciplines 熱門本科學科

College Diploma – Business – Sales and Marketing 學院文憑-商業-銷售和市場營銷 College Diploma - Computer Engineering Technician 學院文憑-計算機工程技術員 Advanced College Diploma – Electrical Engineering Technology 學院文憑-電氣工程技術 Bachelor of Business Administration Human Resources (co-op) 工商管理學士人力資源 Bachelor of Business Administration – Hospitality (co-op) 工商管理學士學位-酒店管理

Postgraduate Programs 研究生課程

Graduate Certificate Hospitality and Tourism Management 研究生證書酒店和旅遊管理 Graduate Certificate – Environmental Management and Assessment 環境管理與評估 Graduate Certificate – Autism and Behavioral Science 研究生證書—自閉症與行為科學 Graduate Certificate – Public Relations 研究生證書—公共關係

Location 位置: Welland, Ontario 安大略省韋蘭德

Tuition 學費: Cad\$14,000-16,000/Year 學費: 每年加幣 14,000-16,000

Language Requirements 語言要求:

Diploma 證書課程: IELTS 雅思 6; Duolingo 多鄰國 105-110; TOEFL 托福 iBT 80 Graduate Certificate 研究生課程: IELTS 6.5 雅思; Duolingo 多鄰國 125-130; TOEFL 托福 iBT 88

Contact 聯係: Nellie.Bloomingimmigration@gmail.com